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Mestna četrt Brezje-Dogoše-Zrkovci 

Na trati 2, 2000 Maribor 
tel. št.: +386.2.2201-844, e-pošta: 

mcbrezje@maribor.si 

     

 
Številka: 01300-159/2017-4 
Datum: 27.12.2017 
 
  
 

Z A P I S N I K 
 
25. seje sveta mestne četrti, ki je bila v torek, 6. februarja 2018 ob 17. uri v na sedežu mestne 
četrti. 
 
PRISOTNI:  
 
ČLANICE IN ČLANI SVETA:  
Oton Štrucl, Majda Dušej, Vera Vilčnik, Alojz Roj, Ivan Gregurič, Jadranka Grgić, Silvester 
Gregorič 

UPRAVIČENO ODSOTNI: 
Silvo Mikl, mag. Polonca Černenšek, Žana Tischler, mag. 
 
NEUPRAVIČENO ODSOTNI: 
Iztok Levstek, Klemen Peran 
 
 

 
 
 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 24. redne seje sveta 
4. Komunalna infrastruktura v mestni četrti 
5. Podaljšanje pogodbe za izvajanje programa dela za DU BDZ 
6. Poročilo Odbora za komunalne zadeve Zrkovci 
7. Poročilo Komisije za socialno skrbstvo in zdravstveno varstvo 
8. Glasilo MČ 
9. Priprave na prireditev ob materinskem dnevu 
10. Postavitev majskega drevesa 
11. Vprašanja in pobude 
12. Razno 
 
 
 
 

   
OSTALI PRISOTNI: 
Diana Slekovec - referentka 

  

   
   

  
D N E V N I  R E D:  
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1. 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 
 
Predsednik sveta, Oton Štrucl je pozdravil prisotne. Ugotovil je, da je skladno z listom 
prisotnosti, ki je priloga zapisniku na seji prisotnih 7 članic in  članov  sveta MČ od izvoljenih 
13, s čimer je na podlagi 4. točke 71. člena statuta MOM izpolnjen pogoj za legitimno 
nadaljevanje seje.   
 
 
 
 

2.  
Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 
Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom. Predsednik je predlagal razširitev 
dnevnega reda s točko 4.a Informacije o postavitvi kompostarne v Dogošah.   

Nato ostale navzoče pozove k drugim dopolnitvam in odpre razpravo. K razpravi se prijavi 
Alojz Roj, ki zahteva umik 7. točke dnevnega reda, ker ne dovoli, da se razpravlja o njegovi 
družini. 
Predsednik preda besedo Majdi Dušej, predsednici Komisije za socialno skrbstvo in 
zdravstveno varstvo, ki pove, da se s tem ne strinja. Na predlog predsednika sveta so člani 
sveta glasovali in s 6 glasovi ZA in 1 glasom PROTI sprejeli: 
  
1.SKLEP: 
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci odloči, da točka 7. ostane na dnevnem redu 

25. redne seje sveta 
 
Drugih pripomb k dnevnem redu ni bilo, zato so prisotni na predlog predsednika sveta glasovali 
in soglasno s 6 glasovi ZA  1 glasom PROTI sprejeli: 
 
 
 
 
2. SKLEP: 
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejema dnevni red 25. redne seje sveta 
mestne četrti z razširitvijo točke 4.a: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 24. redne seje sveta 
4. Komunalna infrastruktura v mestni četrti 
4.a Informacije o postavitvi kompostarne v Dogošah 
5. Podaljšanje pogodbe za izvajanje programa dela za DU BDZ 
6. Poročilo Odbora za komunalne zadeve Zrkovci 
7. Poročilo Komisije za socialno skrbstvo in zdravstveno varstvo 
8. Glasilo MČ 
9. Priprave na prireditev ob materinskem dnevu 
10. Postavitev majskega drevesa 
11. Vprašanja in pobude 
12. Razno 
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3. 

Obravnava in potrditev zapisnika 24. redne seje sveta mestne četrti 
 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik Oton Štrucl in prisotne pozval k razpravi. K razpravi se priglasi Alojz Roj, ki pove, 
da ima pripombe na zapisnik v točki, kjer se je razpravljalo o njegovi družini. Moti ga, da se je 
prošnja Polc Biserke za službo čistilke v MČ razpravljalo pod točko razno, ker je pričakoval, 
da se bo o prošnji razpravljalo pod točko  5. Podaljšanje podjemne pogodbe čistilki na sedežu 
MČ. V kratkem obrazloži svoje pripombe. 
Ostalih pripomb na zapisnik ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali o potrditvi 
zapisnika in s 6 glasovi ZA in 1 glasom PROTI sprejeli: 
 
  
3. SKLEP:   
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci potrjuje zapisnik 24. redne seje, z dne 20. 
decembra 2017 s pripombami g. Alojza Roja 
 
 
 

 
4. 

Komunalna infrastruktura v mestni četrti 
 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik, ki pove, da bi bilo potrebno na Šentpetrski ulici spet postaviti hitrostne ovire, 
vendar manj agresivne, najboljše bi bile narejene iz asfalta. Če pa to ne bo možno, pa se naj 
naredijo manj agresivne ovire, takšne, kot so pri pokopališču Pobrežje. 
Prav tako se naj postavi še ena ovira pri h.š. 37. Pri ovirah se naj postavijo količki. Nato prisotne 
člane povabi k razpravi. Strinjajo se s postavitvijo manj agresivnih hitrostnih ovir. 
Pošlje se dopis Uradu za komunalo, promet in prostor 
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 7 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
 
4. SKLEP:  

 Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci zahteva, da se hitrostne ovire v 
Šentpetrski ulici in ulici Na podrtem postavijo nazaj, vendar narejene iz asfalta. 
Ob ovirah nujno postaviti konfine 

 Dodatno se v Šentpetrski ulici pri h.št. 37 postavi še ena hitrostna ovira 
 
 
 

4. a 
Informacije o postavitvi kompostarne v Dogošah 

 
 

Točka je bila na dnevni red dodana na sami seji sveta. Točko je odprl predsednik, ki pove, da 

so prišle v javnost informacije glede postavitve kompostarne. Težnje so, da bi bila predelava 

bioloških odpadkov v Dogošah.  Pilotni projekt »Urbain Soil 4 Food« je evropski in MOM je k 

temu pristopila ter dobila določena sredstva. V bistvu so to organski odpadki, ki bi se naj 

uporabljali za kmetijske namene. Problem je, da so ti biološki odpadki neprijetnega vonja. Do 
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konca februarja naj bi pobudniki prišli in predstavili projekt. Trenutno še nima drugih informacij, 

kje bi točno kompostarna naj bila.  Sam je proti temu projektu. 

Nato prisotne člane pozove k razpravi. 

K besedi se najprej priglasi Ivan Gregurič, ki pove, da ga je v zadnjem času poklicalo kar nekaj 

krajanov Dogoš, zato je poklical svetnika MS, ki mu je povedal, da  lokacija še ni določena. Je 

pa ena od možnih lokacij v Dogošah. Ne strinja se z namestitvijo projekta v Dogošah. 

K razpravi se priglasi Majda Dušej, ki pove, da je bila na Radiu Maribor reportaža o ljudeh iz 

Ceršaka, ki živijo v neposredni bližini predelave bioloških odpadkov. Govorili so o smradu, ki 

se širi, zato je proti temu, da se predelava bioloških odpadkov postavi v Dogošah. 

Alojz Roj pove, da moramo skrbeti, da zanamcem pustimo lepo in nedotaknjeno naravo. Zato 

je tudi on odločno proti temu pilotnemu projektu. 

Tudi ostali člani sveta  Vera Vilčnik, Silvester Gregorič in Jadranka Grgić odločno nasprotujejo 

postavitvi kompostarne v Dogošah. 

Predsednik pove, da je treba obvestiti krajane naše mestne četrti, da bodo tudi izrazili svoje 

mnenje glede kompostarne, ko bodo prišli predstaviti pilotni projekt. 

Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 7 
glasovi ZA sprejeli: 
 
5. SKLEP:  
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci odločno zavrača vse aktivnosti okoli 
projekta «Urbain Soil 4 Food« - kompostarne v Dogošah 
 
 
 
 
 
 

 
5. 

Podaljšanje pogodbe za izvajanje programa dela za DU BDZ 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik, ki pove, da je potrebno podaljšati pogodbo o izvajanju programa dela mestne četrti 
za leto 2018. Pove, da prostore mestne četrti uporabljajo razna društva, največ pa DU Brezje-
Dogoše-Zrkovci. Predlaga, da se podpiše pogodba za leto 2018 s pripombo, da DU izvaja 
aktivnosti v enakem obsegu kot leta 2017. 
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 7 
glasovi ZA sprejeli: 

 
6 SKLEP:  
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejme pogodbo o izvajanju programa dela 
mestne četrti za leto 2018 
 
 
 
 

6. 
Poročilo Odbora za komunalne zadeve Zrkovci 

 
Točko je odprl predsednik, ki pove, da so se člani  Odbora za komunalne zadeve Zrkovci 
sestali s g. Šlambergerjem, ki je prekopal javno pot v Zrkovcih, zaradi tega, ker so mu ukradli 
nekaj dreves iz njegovega gozda. Po razgovoru so ugotovili, da je izkop naredil na svojem 
zemljišču. Ker javna pot sedaj ne poteka tam, kjer bi morala, zato jo bodo poskusili speljati 
tam, kjer poteka prava trasa 
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Prav tako je člane sveta seznanil z dopisom ga. Mithaus, v katerem prosi, da se hitrostne ovire 
postavijo na Zrkovski cesti, na delu med Pobrežjem do Zrkovc. Predsednik se ne strinja s 
postavitvijo hitrostnih ovir, ker promet na tem delu ni tako velik, da bi bile potrebne. Alojz Roj 
pove, da naj stroka preuči zadevo, zato člani sveta sklenejo, da se pošlje dopis ga. Mithaus 
Uradu za komunalo, promet in prostor v preučitev. 
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 7 
glasovi ZA sprejeli: 
 

 
7. SKLEP:  
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci se seznani s stališči Odbora za komunalne 
zadeve Zrkovci in sprejme dopis ga. Mithaus in preda zadevo Uradu za komunalo, 
promet in prostor v preučitev 
 
 
 

7. 
Poročilo Komisije za socialno skrbstvo in zdravstveno varstvo 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Zaradi pripomb 
g. Alojza Roja, je predsednica Komisije za socialno skrbstvo in zdravstveno varstvo podala 
poročilo o sestanku komisije, ki se je sestala 9. januarja zaradi dopisa Polc Biserke. Gospa je 
bila povabljena na sestanek, vendar se ga ni udeležila. Namen je bil, da gospa osebno 
obrazloži  svojo situacijo. Komisija je obravnavala prošnjo zaradi tega, ker je naslovila prošnjo 
na Komisijo za socialno skrbstvo in zdravstveno varstvo.  
Predsednica je v kratkem je obrazložila, kako je sestanek potekal. Zadeve so prepletene, 
reševanje službe ni v domeni komisije, za vse ostalo kar je napisala v prošnji pa ji lahko damo 
napotke, kam se naj obrne za pomoč. Glede službe v mestni četrti je bila prošnja poslana  
prepozno. 

 
 

8. Glasilo MČ 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko odpre 
predsednik, ki pove, da je bilo glasilo v lanskem letu zelo dobro sprejeto med občani, zato 
predlaga, da bi glasilo izdalo tudi v letošnjem letu. Predsednik predlaga, da bi glasilo izdali 
pred praznikom MČ v mesecu juniju.  Nato odpre razpravo. 
Ivan Gregurič pove, da bi lahko Uredniški odbor ostal v istem sestavu kot lani. 
Vera Vilčnik pove, da bo letos sodelovala v odboru, vendar ne kot predsednica. Lani je bilo v 
odboru nekaj članov, ki niso sodelovali, zato je padlo vse na ramena 4 članic. Bilo je kar nekaj 
problemov med člani odbora, zato Ivan Gregurič predlaga, da se nekateri člani odbora 
menjajo. 
Predsednik  nato predlaga člane Uredniškega odbora: 
 

 Vera Vilčnik  
 Žana Tischler 
 Jadranka Grgić 
 Majda Dušej 
 Ivan Gregurič 

 
Sestanek Uredniškega odbora bo konec meseca februarja. Na njem se bodo sprejele smernice 
za glasilo. 
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 7 
glasovi ZA sprejeli: 
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8. SKLEP:  
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci imenuje člane Uredniškega odbora za izdajo 
glasila MČ v sestavi: 
 

 Vera Vilčnik 
 Žana Tischler 
 Jadranka Grgić 
 Majda Dušej 
 Ivan Gregurič 

 
 
 

9. 
Priprave na prireditev ob materinskem dnevu 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko odpre 
predsednik, ki pove, da mestna četrt vsako leto v soorganizaciji z OŠ Draga Kobala – 
podružnica Brezje. Mestna četrt obdari z rožami  mamice, pripelje gosta in obišče najstarejšo 
občanko. Letos je na vrsti najstarejša občanka iz Dogoš. Ivan Gregurič in Silvester Gregorič 
se dogovorita za gosta na prireditvi. Letos bi lahko bil harmonikaš iz Dogoš.  
Na prireditvi bodo nastopile članice KUD Drava s kratkim recitalom. 
Tajnica se dogovori o poteku prireditve, z ga. Reiter Alenko, vodjo podružnice. 
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 7 
glasovi ZA sprejeli: 
 
9. SKLEP: 
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci potrdi prireditev ob materinskem dnevu v 
soorganizaciji z OŠ Draga Kobala – podružnica Brezje 
 
 
  

10. 
Postavitev majskega drevesa 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik, ki je povedal, da bi tudi letos pred mestno četrtjo postavili majsko drevo, tako kot 
lani. Prireditev bi potekala v soboto 28.4.2018 ob 14.00. Za majsko drevo je poskrbljeno, 
rabimo še moške za dvig majskega drevesa, ker se bo drevo postavljalo na stari način. Članice 
sveta je prosil, da spečejo pecivo. Pecivo bodo poskrbele Vera Vilčnik, Majda Dušej, Jadranka 
Grgić in  Diana Slekovec. Jamo za majsko drevo bodo izkopali člani Čebelarskega društva 
Pobrežje – Duplek. 
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 7 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
10. SKLEP: 
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci  potrdi in sprejme predloge za postavitev 
majskega drevesa pred MČ, dne 28.4.2018 ob 14.00. Krajani Zrkovc ga pripeljejo,  krajani 
Brezja  okrasijo in  krajani Dogoš dvignejo 
 

11. 
Vprašanja in pobude 

 
Vprašanj in pobud ni bilo. 
 

12. 
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Razno 
 

Pod točko razno se predsednik zahvalim članom sveta za prisotnost in sodelovanje ter sejo 
zaključi ob 20.20. 
 
 
 
Pripravila: 
Diana SLEKOVEC 
Referentka  

Oton ŠTRUCL 

Predsednik sveta MČ  
Brezje-Dogoše-Zrkovci 

 
 
 
Poslano:  

- članicam in članom sveta mestne četrti 
 

 
V vednost po elektronski pošti: 

- Sekretariat za splošne zadeve, Služba za MČ in KS 
 

 


